
 

 

 

 

„Veřejná verze zápisu z jednání BK“  
 

Příloha  

k Zápisu z jednání Komise bytové a pro řešení problematiky nebytových 

prostor Rady města Chrudim konaného dne 13.03.2025 v zasedací místnosti 

starosty na MěÚ Chrudim, Resselovo náměstí 77, Chrudim 
 

 

 
Dne 13.03.2025 od 15:00 hodin proběhlo v zasedací místnosti starosty na MěÚ Chrudim, Resselovo 

náměstí 77, Chrudim, jednání Komise bytové a pro řešení problematiky nebytových prostor Rady 

města Chrudim.   

 

Na tomto jednání bylo Komisí bytovou a pro řešení problematiky nebytových prostor Rady města 

Chrudim, mimo jiného:  

• projednáno 19 žádostí o prodloužení nájmu městského bytu – z toho: 

˗ v 13 případech je bytovou komisí doporučeno prodloužit nájemní smlouvy, 

˗ u 1 žadatele je komisí požadováno, cestou Odboru sociálních věcí MěÚ Chrudim, prověřit jeho 

současnou bytovou situaci a jeho důvody k podání žádosti o prodloužení nájmu městského bytu,  

˗ v 5 případech nebylo přijato bytovou komisí žádné doporučení (Pro: 4 - není nadpoloviční 

většina všech členů komise, tzn. minimálně 5 – viz Jednací řád komisí Rady města Chrudim),  

a proto nechává na rozhodnutí Rady města Chrudim schválení prodloužení nájmu bytu 

uvedeným žadatelům o 1 rok,  

• projednáno 9 žádosti o přidělení městského bytu – z toho:  

˗ 4 žadatelé byli komisí zařazeni do „Souboru osob, které vyžadují z mimořádně závažných 

důvodů zvláštní pozornost“,   

˗ 3 žadatelé nebyli komisí zařazeni do výše uvedeného souboru, a to z důvodů nesplnění   

podmínek pro zařazení, 

˗ u 2 žadatelů je komisí požadováno, cestou Odboru sociálních věcí MěÚ Chrudim, prověřit  

jejich současnou bytovou situaci a jejich důvody k podání žádosti o přidělení městského bytu, 

které tito žadatelé uvádí ve svých „Žádostech o přidělení městského bytu“,   

• opětovně projednána 1 žádost (odvolání), a to proti doposud nepřidělení bytu, a to takto: 

˗ žádost (odvolání) žadatelky proti doposud nepřidělení městského bytu komise (na základě 

stávajících a dostupných podkladů) rozhodla prozatím byt žadatelce nedoporučit přidělovat,  

a to z důvodu, že v současné době město Chrudim nedisponuje vhodným bytem pro žadatelku.   

 

Znění zápisu schválila dne 13.03.2025 

 

předsedkyně Komise bytové a pro řešení problematiky nebytových prostor Rady města Chrudim: 

Eva Kleprlíková 

 

 

 

zapsala: Slavěna Smetánková – tajemník Komise bytové a pro řešení problematiky nebytových prostor 

Rady města Chrudim 


